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Ichim Vasile-Sebastian 

Consilier local al municipiului Brașov 

Raport de activitate pentru anul 2022 

În perioada 01 octombrie 2022– 30 decembrie 2022 am participat fizic sau online (după caz) 

la toate ședințele ordinare, extraordinare și de îndată ale Consiliului Local, precum și la toate 

ședințele Comisiei de specialitate nr. 3 - Comisia pentru comerț, turism, achiziții publice, 

donații, situații de urgență, salvamont, evidența persoanelor și Comisiei de specialitate nr. 

5 - Comisia pentru activități științifice, social - culturale, muncă, familie, educative, 

sportive, agrement, tineret, religie, învățământ, sănătate și protecție socială. 

În condițiile legii prin HCL 534/2020 cu modificările ulterioare am fost desemnat ca 

reprezentant al Consiliului Local în consiliile de administrație ale următoarelor unități de 

învățământ: 

• COLEGIUL NAŢIONAL DE INFORMATICĂ ”GR. MOISIL”;  

• COLEGIUL NAŢIONAL “APRILY LAJOS” BRAŞOV;  

• COLEGIUL TEHNIC “MIRCEA CRISTEA” BRAŞOV; 

• LICEUL TEORETIC “JOHANES HONTERUS” BRAŞOV;  

• COLEGIUL “NICOLAE TITULESCU”;  

• GRĂDINIȚA CU PRGRAM PRELUNGIT “APRILY LAJOS” BRAŞOV. 

 

În calitate de reprezentant al Consiliului Local în Consiliile de Administrație ale unităților 

de învațământ mai sus menţionate am participat în mod constant la şedinţele Consiliilor de 

Administraţie atunci când am fost convocat. 

Audienţe 

• În perioada octombrie - 2022 – februarie 2023, în cadrul proiectului USR door-to-door am 

mers din ușă în ușă și am discutat cu peste 200 de brașoveni din Tractorul, Bartolomeu, 

Stupini, Astra, Centrul civic, Șchei, Timiș-triaj, Craiter.  

• Am trimis peste 50 de adrese către aparatul primăriei în baza incidentelor identificate în 

urma discuțiilor cu brașovenii, majoritatea fiind rezolvate favorabil de aparatul executiv. 

Cauze/proiecte locale 

➢ Am contribuit la redactarea regulamentului privind activitatea de închiriere și utilizare 

a parcărilor inteligente destinate bicicletelor din municipiul Brașov. 

➢ Am contribuit la organizarea reprezentanților primarului în unităților de învățământ 
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➢ Am contribuit la organizarea și coordonarea activității primariei în relația cu unitățile 

de învățământ din Brașov 

➢ Am participat la întâlnirile organizate în cadrul primăriei cu președinții de asociații de 

proprietari 

Participări la alte şedinţe/ dezbateri publice 

➢ Participare la Forumul Oraselor Verzi; 

➢ Am participat la: 

o dezbateri privind Regulamentul construcţiilor în pantă (online);  

o dezbatere privind situaţia de la Colegiul Antipa (prezenţă fizică în sala de 

şedinţe Primărie); 

o dezbatere privind Spitalul Clinic Regional Brașov (prezenţă online); 

o dezbateri privind Bugetul Municipiului Braşov pe anul 2023 (prezenţă fizică); 

o dezbateri privind Regulamentul comeţului stradal (prezenţă fizică în sala de 

şedinţe Primărie); 

o dezbateri privind Cantina Socială; 

➢ Am participat la discuţii privind Organigrama Municipiului Braşov, prezentarea 

Raportului de audit Price, prezentarea Studiului pe Parcări, Masterplan Velo, 

Mobilitate, Consiliul Local al copiilor. 

 

Data          Consilier local,     

25.03.2023         Ichim Vasile-Sebastian

   


